
Fau	møte	Riska	Ungdomsskole	06.06.16	
Tilstede:		Trond	Dunsæd	(7a),	Kathe	V.	Gabrielsen	(8a),	Margunn	Dalane	(8b),	Rannveig	Valle	
Landmark	(8c),	Hilde	Hetland	(8d),	Svein	Risdal	(9a),	Gunn	Kleppa	(10d),	rektor	og	Inspektør	
Stig	Morten	fra	starten	

Ikke	tilstede:	9b,	9c,	9d,	10a,10b,	10c	

Elevrådet	deltok	ikke	med	representanter	til	dette	møte.	

Rektor	informerer:	De	skal	se	på	leksepraksisen	på	ungdomskolen.	I	første	omgang	vil	det	
være	en	undersøkelse	som	går	ut	til	elevrådet	og	FAU	som	elevenes	lekser.		

Ipad.	Misbruk	og	holdninger	ved	Stig	Morten	Kristoffersen:		Vi	hadde	invitert	Inspektør	Stig	
Morten	Kristoffersen	til	å	komme	for	å	informere	oss	om	hva	skolen	gjør	for	å	skape	gode	
holdninger	og	hindre	misbruk.	Det	var	nyttig	å	ha	med	Stig	Morten.	De	ønsker	ikke	å	ha	så	
mange	forbud,	men	vi	opplevde	at	dette	er	noe	skolen	jobber	bevisst	med.	De	har	for	
eksempel	kommet	frem	til	at	det	er	best	om	ipaden	ikke	blir	med	ut	i	langfri.	Flere	av	oss	i	
FAU	opplever	at	det	har	blitt	bedre	denne	våren.		

Sak	42-15/16	SU	-SMU	referat	

Referatet	ble	gjennomgått.	Det	er	ønsker	om	å	gjøre	en	endring	når	det	gjelder	å	forby	
elevene	å	forlate	skolens	område.	FAU	er	delt,	og	vi	var	litt	få	representanter	i	dag	til	å	ta	en	
avgjørelse.		

Det	blir	fremdeles	reduksjon	i		skolens	budsjett.	Det	er	fransk	som	blir	kuttet	og	ikke	tysk.	
Saken	blir	vedtatt	den	20	juni	om	ikke	protester	når	frem.	

Sak	43-15/16	KFU	referat	

Skolesjefen	presenterte		en	veldig	bra	kvalitetsreform	i	forhold	til	ledelse	hvor	de	skal	bruke	
den	tiden	de	har	mer	fornuftig,	ettersom	de	ikke	får	mer	tid.		

Resten	av	møte	handlet	om	kutt	i	økonomien.	

Sak	44-15/16	Saker	som	følges	opp	fra	forrige	FAU	møte	

• mCASH	blir	innført	på	Riska	ungdomsskole	
• Vi	vedtok	at	17	mai	komiteen	beholder	10%	av	overskuddet	for	å	kunne	være	

selvstendige	og	ikke	måtte	låne	penger	til	veksel	og	lignende.	
• Plakat	for	skoleturer	ble	godkjent	og	blir	publisert	og	distribuert.	

	

	

	



Sak	45-15/16	Verving	av	nye	til	FAU	

Det	er	ønskelig	om	noen	av	oss	blir	med	over	i	FAU	neste	år.	Vi	bør	verve	noen	til	å	være	
med	til	neste	år.	Fortelle	om	den	muligheten	du	har	når	du	er	med	i	FAU.	Du	har	mulighet	til	
innspill	og	innsikt	og	du	får	være	med	å	påvirke	hverdagen	til	deres	barn.	Det	er	bra	hvis	vi	
alle	sender	en	mail	til	den	klassen	vi	er	representert	for	å	verve	nye	til	FAU.	

Sak	46-15/16	Neste	års	saker	for	FAU	

Følge	opp	de	sakene	vi	har	hatt	dette	skoleåret-	se	referater.	

Ipad	bruken	

Skolens	håndtering	av	mobbing.	

Sak	47-15/16	Egenevaluering	av	årets	FAU	

• Få	FAU	representanter	på	plass	tidlig	
• Bra	å	få	på	plass	vedtekter	
• Skoletur	plakat	var	bra	å	få	på	plass.	
• Kunne	gjerne	ha	blitt	mer	kjent	med	hverandre.	
• Kunne	i	større	grad	hatt	mer	kontakt	med	den	klassen	vi	representerte	
• Hatt	kake/frukt	på	møtene	
• 	I	«17.	mai	komiteen»	er	det	best	om	alle	8	klasse	representantene	er	med	i	

komiteen.	Det	er	lettere	å	få	til	et	eierskap	inn	i	komiteen	da.	
• Leder	i	FAU	har	gjort	en	kjempeflott	jobb.	Strukturert.	Holdt	fokus.	
• Bra	å	delta	i	KFU	med	alle	skoler	i	starten	for	representanten	der.	

Neste	FAU	med	nytt	styre	blir	innen	utgangen	av	september.	Årets	leder	kaller	inn.	

Takk	for	godt	samarbeid	dette	skoleåret.	

Referat	Hilde	Hetland	

	


